
Zápis ze zasedání zastupitelstva městyse Bobrová č. 14/2024 ze dne 15. 04. 2024  

Zahájení zasedání: 15.4.2024 v 17:00 hodin 

Místo konání: zasedací místnost úřadu městyse   

Přítomni: dle prezenční listiny, která je přílohou č. 1 k zápisu  

Omluveni: --- 

Nepřítomni: --- 

Hosté: viz příloha č. 2 

 

Zasedání zastupitelstva zahájila místostarostka Zdeňka Smažilová a přivítala všechny přítomné. Dle článku 

12, bod 7, jednacího řádu ze dne 22.12.2022 bude průběh jednání i zvukově monitorován. 

Jednání bylo řádně svoláno a zveřejněno na obou úředních deskách od 8.4.2024 dosud.    

Přítomno je celkem 15 členů zastupitelstva obce z celkového počtu 15, zastupitelstvo je usnášeníschopné.  

Zápis z minulého zasedání byl vyhotoven, podepsán ověřovateli zápisu, nebyla proti němu vznesena 

připomínka a je uložen na úřadu městyse.  Zápis s usnesením byl zveřejněn na webových stránkách městyse. 

Materiály, které jsou předmětem dnešního jednání, byly zaslány všem zastupitelům předem na jejich                       

e-mailové adresy.         

 

 Program 

1. Zahájení 

2. Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

3. Schválení programu (včetně doplněných bodů) 

4. Volba starosty 

5. Odměňování zastupitelů – novela 

6. Schválení závěrečného účtu městyse za rok 2023, včetně zprávy o přezkumu hospodaření 

7. Změna územního plánu – schválení pořízení změny ve zkráceném režimu 

8. Určení zastupitele pro spolupráci s pořizovatelem změny ÚP 

9. Záměr č. 4/2024 na uzavření smlouvy o smlouvě budoucí s Drdlou Lukášem 

10. Schválení záměru č.3/2024 EG. D 

11. Rozpočtové opatření  

12. Pronájem louky parc. č. 330 k. ú. HB (zveřejnění záměru) 

13. Chodník u kostela na HB – cenová nabídka 

14. Informace o investičních záměrech 

a. Dílna a sklad 

b. Oprava střechy č.p. 150 

c. Stavba enviromentální učebny 

d. Oprava zázemí hasičské zbrojnice 



e. Oprava cesty ke hřišti na DB a V Kapličkách na HB 

f. Informace chodník podél silnice II/360 

15. Diskuse k projednaným bodům 

16. Závěr 

 

1. Zahájení 

Vážení zastupitelé, dnes opět stojíte před rozhodnutím, za které neseme všichni odpovědnost před svými 

voliči, je to volba starosty. Apeluji na Vás, abyste vzali rozum do hrsti a pokud vám opravdu záleží na 

rozvoji obce, tak by bylo dobré začít spolupracovat a hledat řešení, a ne neustále hledat chyby a 

intrikovat. Už teď naší obci ujel vlak, protože se neustále zabýváme malichernostmi a důležité věci 

stagnují, opět mimo jiné připomínám rok 2025 a výraznou změnu v kalovém hospodářství – hygienizaci 

kalů, což při nesplnění přinese velice vysoké sankce, havarijní stav elektriky na vodárně a ve školce, 

odpady atd. 

Jak víte, tak zde proběhla kontrola hospodaření odborem kontroly Kraje Vysočina, tentokráte výjimečně 

posílené i o vedoucího odboru. Audit neshledal žádné nové závady než ty, které byly při dílčím 

hospodaření a bohužel nešly napravit. Drobné závady a návody co změnit projednali auditoři osobně se 

statutární místostarostkou Mgr. Radkou Limlovou. Rozhovor o dění v obci jsem s nimi absolvovala i já, 

ale protože se Bobrová řeší všude i v širokém okolí, navíc mnoho dotazů směřuje i na právní oddělení 

kraje, tak auditoři byli velmi v obraze.  

Odnesla jsem si z toho jednu důležitou věc, a to, že naše obec byla posledních 10 roků hodnocena jako 

obec dobře vedená (zásluha členů minulých zastupitelstev) a byla zařazena mezi obce prosperující, 

poslední rok jsme se však propadli hodně dolů.  

 Dle rozsahu agendy a názoru metodiků je vedení obce v Bobrové na dva celé úvazky a ne na 2 

neuvolněné, bohužel nejde stihnout všechno, tak na to důrazně upozorňuji, protože odpovědní jste 

zastupitelé všichni.  Všichni jste – jsme slibovali, že budete pracovat pro blaho obce a jejích občanů, 

někdo to dokonce napsal na křídový papír jako volební program, tak to alespoň dodržujte. 

Mimo jiné již příští týden v sobotu začínáme svatební sezónu, která trvá až do podzimu, bývá v průměru 

25 svateb, a i to je důvod proč mít stabilní vedení obce, mnozí snoubenci mají svatbu domluvenou i 2 

roky dopředu, mají vynaloženy nemalé finanční prostředky.  

  

Také někteří šíří teorii, že by měl přijít správce z MF, poprosím paní místostarostku, aby přečetla dopis 

ze dne 21.3.2024, který bude přílohou zápisu 

 

Děkuji za pozornost. 

 

 

 



2. Volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu a komise návrhové 

Návrh: 

- Mgr. Limlová Radka – zapisovatel 

Usnesení: ZM schvaluje Mgr. Radku Limlovou jako zapisovatele 

Hlasování: PRO 15 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 

- Mgr. Jaroslav Strnad – ověřovatel zápisu 

Usnesení: ZM schvaluje Mgr. Jaroslava Strnada jako ověřovatele zápisu 

Hlasování: PRO 15 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 

 

- Ing. Jiří Šindler – ověřovatel zápisu 

Usnesení: ZM schvaluje Ing. Jiřího Šindlera jako ověřovatele zápisu 

Hlasování: PRO 15 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 

 

- Dostálová Jana – komise návrhová 

Usnesení: ZM schvaluje Janu Dostálovou jako komisi návrhovou 

Hlasování: PRO 15 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 

 

- Ing. Pavel Žilka – komise návrhová 

Usnesení: ZM schvaluje Ing. Pavla Žilku jako komisi návrhovou 

Hlasování: PRO 15 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 

   

 

3. Schválení programu:  

Paní místostarostka navrhuje doplnění těchto bodů:  

- Projednání projektu elektroinstalace MŠ  

A dotázala se, zda má ještě někdo nějaký bod k doplnění  

- Miloš Srnský prosí o zařazení bodu – Žádost na podporu Dětského dne TJ Sokol Bobrová 

Návrh: Schválit program jednání včetně doplněných bodů 

Usnesení: ZM schvaluje program zasedání zastupitelstva včetně doplněných bodů 

Hlasování: PRO 15 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 

 

Roman Starý navrhuje odsunout bod č.4 Volba starosty na konec jednání 

Návrh: Odsunout bod č. 4 Volba starosty na konec jednání 

Usnesení: ZM neschvaluje odsunutí bodu č. 4 Volba starosty na konec jednání 

Hlasování: PRO 7 PROTI 3 (Mikišek, Žilka, Strnad) ZDRŽEL SE 5 (Šindler, Limlová, Smažilová, 

Smažil Z., Pokorný) 

 



• Zastupitelé berou informace z rady č. 30, 31, 32 a 33 na vědomí 

 

4. Volba starosty – potřebu mít starostu na plný úvazek určitě snad všichni vnímáte, agenda je velice 

obsáhlá a nový starosta bude mít v současné době mnoho a mnoho práce, tak bychom mu měli všichni 

pomoci. Vzhledem k volbě, která již probíhala minulé zastupitelstvo, mám s dovolením návrh, aby tuto 

funkci vykonávala Mgr. Radka Limlová, která se již velice dobře v problematice orientuje. 

Vzhledem k zaměstnání bude funkce do 30.6.2024 neuvolněná a od 1.7.2024 bude starosta vykonávat 

funkci jako uvolněný. 

Leoš Mikišek navrhuje hlasovat o novém starostovi veřejně 

Návrh: Schválit veřejné hlasování o volbě nového starosty 

Usnesení: ZM schvaluje veřejné hlasování o volbě nového starosty 

Hlasování: PRO 12 PROTI 0 ZDRŽEL SE 3 (Kašpárek, Šindler, Koloušek) 

Volba starosty – kandidáti 

- Jaroslava Straková (navrhuje Jiří Koloušek) 

Usnesení: ZM neschvaluje Jaroslavu Strakovou jako starostku městyse Bobrová  

Hlasování: PRO 2 PROTI 5 (Starý, Smažil Z., Mikišek, Pokorný, Žilka) ZRDŽEL SE 8 

(Straková, Šindler, Smažil J., Dostálová, Srnský, Limlová, Smažilová, Strnad) 

- Mgr. Radka Limlová (navrhuje Zdeňka Smažilová) 

Usnesení: ZM neschvaluje Mgr. Radku Limlovou jako starostku městyse Bobrová  

Hlasování: PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 8 (Straková, Šindler, Smažil J., Starý, 

Dostálová, Kašpárek, Srnský, Koloušek) 

 

- Jana Dostálová (navrhuje Leoš Mikišek) – poděkovala za důvěru a odmítla hlasování 

- Zdeňka Smažilová (navrhuje Pavel Žilka) 

Usnesení: ZM schvaluje Zdeňku Smažilovou jako starostku městyse Bobrová  

Hlasování: PRO 8 PROTI 0 ZRDŽEL SE 7 (Straková, Šindler, Smažil J., Dostálová, 

Kašpárek, Srnský, Koloušek) 

 

Doplnění členů rady – návrhy 

- Jana Dostálová (navrhuje Mgr. Radka Limlová) 

Návrh: Schválit Janu Dostálovou jako 5. člena rady městyse Bobrová 

Usnesení: ZM schvaluje Janu Dostálovou jako 5. člena rady městyse Bobrová 

Hlasování: PRO 15 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0 

 



5. Informace – novela zákona 128/2000 Sb., odměňování zastupitelů od 1.1.2024 

Viz metodika MV platná od 1.1.2024. Odměna uvolněného starosty je dána zákonem, tj.  starosta bude 

mít od 1.7.2024 odměnu dle planého znění zákona tj. 66 458 Kč. 

Odměny by měly být stanoveny v celých korunách a numericky, ne % jak zní usnesení naše. Odměna 

pro neuvolněného místostarostu činí až   35 870 

Odměna pro neuvolněného místostarostu (Mgr. Radku Limlovou) 

      Roman Starý navrhuje odměnit neuvolněného místostarostu maximální sazbu odměny – tj. 35 870,-- 

Návrh: schválit neuvolněnému místostarostovi maximální sazbu odměny – tj. 35 870 Kč 

Usnesení: ZM schvaluje neuvolněnému místostarostovi maximální sazbu odměny – tj. 35 870 Kč 

Hlasování: PRO 14 PROTI 0 ZRDŽEL SE 1 (Smažil J.) 

 

Otázka odměn zastupitelů bude předmětem pracovního zastupitelstva dne 23. 04. 2024  

Návrh: Přesunout bod o odměnách zastupitelů na pracovní zastupitelstvo s doplněním informací 

Usnesení: ZM schvaluje přesunutí bodu o odměnách zastupitelů na pracovní zastupitelstvo s doplněním 

informací 

Hlasování: PRO 13 PROTI 1 ZRDŽEL SE 1 (Kašpárek) 

 

6. Schválení závěrečného účtu městyse za rok 2023, včetně přezkumu hospodaření 

Závěrečný účet byl zveřejněn na úřední desce od 25.3.2024 osud. Občané měli možnost 

k závěrečnému účtu vznést připomínky písemně do 15.4.2024 do 12 hodin. Městys Bobrová 

neobdržel žádný dotaz či připomínku, stejně tak byli vyzváni v e-mailu zastupitelé a žádný dotaz či 

připomínka z jejich strany nebyla doručena. Závěrečný účet zahrnuje i hospodaření příspěvkových 

organizací, které vzhledem k cenovým situacím v loňském roce ukončili hospodaření ziskem. Zisk byl 

převeden do fondů rezervních.  

Součástí závěrečného účtu je i přezkoumání hospodaření za rok 2023, zpráva je také součástí ZÚ. 

Návrh: Schválit závěrečný účet městyse za rok 2023, včetně přezkumu hospodaření bez výhrad. 

Usnesení: ZM schvaluje závěrečný účet městyse za rok 2023, včetně přezkumu hospodaření bez 

výhrad 

Hlasování: PRO 10 PROTI 2 (Smažil J., Starý) ZRDŽEL SE 3 (Šindler, Dostálová, 

Straková) 

Na pracovní zastupitelstvo donést účty z minulých let (pro pana Smažila J.) 

 

 

 

 



7. Územní plán 

První žádosti o změnu územního byly podány již po mapování hranic pozemků v roce 2018, celkem 

bylo doručeno 21 žádostí.  Přijaté žádosti o změnu ÚP již byly projednány MěÚ Nové Město na 

Moravě, odbor stavební a vyjádření bylo zasláno všem zastupitelům v materiálech.  MěÚ vydal i návrh 

rozhodnutí – 4x prověření nedoporučuje – ZII 5 O. S., ZII 14 P. M., ZII 16 a ZII 17 Ing. T. C., dále 

doporučení částečného prověření je u ZII 13 K. R. a ZII 15 Ing. T. C., Od ledna 2024, respektive od 

1.7.2024 vstoupí v platnost nový stavební zákon a potom bude změna územního plánu složitější. 

Pokud chceme stihnout schválit pořízení územního plánu zkráceným postupem, je nezbytné dnes 

odsouhlasit pořízení, neprodleně požádat o stanovisko Kraj Vysočina (lhůta pro vyřízení je minimálně 

měsíc) a po obdržení stanoviska z kraje opětovně schválit pořízení, a to nejdéle do poloviny června. 

Materiály k projednání byly zaslány všem zastupitelům předem.   

 

Návrhy Ing. C. které se týkají prostranství u hřbitova a kde je vlastník pozemku městys (ZII 16 a ZII 

17) bych navrhovala vyřadit – nedoporučit, důvodem je blízkost hřbitova a po ukončení pronájmu by 

změna ÚP ztratila smysl.  

 Návrh ZII 14 M. P. doporučit jen částečně – pozemek navazuje na lokalitu Za bytovkou a v územním 

plánu je velmi malý kousek pozemku určený k zastavění, tak zde doporučujeme zvětšit zastavenou 

část o cca 30 m (tak aby zde byla možná stavba RD.  

Návrh ZII 13 K. R. – doporučuje se jen částečně – zde by bylo dobré doporučit stejně a nechat na 

pořizovateli vymezit lokalitu ke stavbě tak, aby vhodně navazovala na již zastavěné území.  

Návrh ZII 5 O. S. navrhnout rozšíření alespoň částečné – navazující na zastavitelnou část.  

Paní Dostálová, pan Kašpárek a pan Mikišek ohlásili střet zájmů 

Návrh: Schválit změnu územního plánu dle doporučení MěÚ Nové Město na Moravě.  

 

Usnesení: 

a) Zastupitelstvo městyse rozhodlo o pořízení Změny č. 2 ÚP Bobrová, a to zkráceným postupem 

dle § 55a zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu. (zkrácený postup 

pořízení změny ÚP, toto platí pouze do 1. 7. 2024)  

Hlasování: PRO 15 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0 

b) Městys Bobrová dle §6 odst. 1 písm. a) stavebního zákona pověřuje pořizovatelem Městský úřad 

Nové Město na Moravě, odbor stavební a životního prostředí, úřad územního plánování. 

Hlasování: PRO 15 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0 

 

 

 

 



8. Určení zastupitele pro spolupráci s pořizovatelem změny ÚP 

Z důvodu jednání s pořizovatelem a k vyřizování agendy spojné se zpracováním ÚP je potřeba pověřit 

některého zastupitele 

Návrh: Pověřit paní Janu Dostálovou jako určeného zastupitele, který bude spolupracovat s 

pořizovatelem v rámci v procesu pořízení Změny č. 2 ÚP Bobrová. 

Usnesení: ZM pověřuje paní Janu Dostálovou jako určeného zastupitele, který bude spolupracovat s 

pořizovatelem v rámci v procesu pořízení Změny č. 2 ÚP Bobrová. 

Hlasování: PRO 11 PROTI 0 ZRDŽEL SE 4 (Straková, Smažil J., Dostálová, Koloušek) 

 

9. Záměr č.4/2024 – uzavření smlouvy o smlouvě budoucí 

Směna pozemku je nutná k realizaci protipovodňového opatření a odvodnění silnice u Chalupových. 

Projekt byl i předmětem jednání minulého zastupitelstva. Záměr směnit pozemky a uzavřít s  

Ing. L. D. smlouvu a smlouvě budoucí byl zveřejněn na obou úředních deskách od 28.3.2024 dosud a 

nebyla k tomuto záměru vznesena žádná připomínka. Dle původní dohody je zde změna, stavební 

povolení vyřídí kraj, ale výběrové řízení a realizace bude na obci.  

Návrh: Schválit záměr č.4/2024  

Usnesení: ZM schvaluje záměr č. 4/2024 uzavření smlouvy o smlouvě budoucí s Ing. L. D. o 

směnách pozemků 

Hlasování: PRO 15 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0 

 

10.  Schválení záměru č.3/2024 

Záměr uzavření smlouvy o věcném břemeni s firmou EG.D. na vedení přípojky NN na parcele číslo 

133 k. ú. Dolní Bobrová, jedná se o přípojku do sběrného dvora. V loňském roce byla uzavřena 

smlouva o smlouvě budoucí, přípojka byla vybudována, ale bohužel tato dispozice s majetkem nebyla 

řádně zveřejněna.  

Návrh: Schválit záměr č.3/2024 

Usnesení: ZM schvaluje záměr č. 3/2024 uzavření smlouvy o věcném břemeni s firmou EG. D na 

vedení přípojky NN na parcele č. 133 k. ú. DB. 

Hlasování: PRO 15 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0  

 

11. Rozpočtové opatření č. 2/2024 

Návrh rozpočtového opatření byl zaslán zastupitelům v materiálech  

P=V= 1 007 606 



Návrh: Schválit rozpočtové opatření č. 2/2024 

Usnesení: ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2024 

Hlasování: PRO 13 PROTI 0 ZRDŽEL SE 2 (Smažil J., Starý)  

 

12. Pronájem louky parc. č. 330 k. ú. HB (zveřejnění záměru) 

O pronájem louky k zemědělskému využití požádal pan A. Š., jedná se o louku pod hřbitovem.  

Návrh: Zveřejnit záměr na pronájem louky parcela číslo 330, k. ú. Horní Bobrová za cenu pachtu 

3000 Kč za ha (1/3 ceny – tj. cena cca 1000 Kč) na dobu neurčitou panu A. Š. 

Usnesení: ZM schvaluje Zveřejnění záměru na pronájem louky parcela číslo 330, k.ú. Horní 

Bobrová za cenu pachtu 3000 Kč za ha (1/3 ceny – tj. cena cca 1000 Kč) na dobu neurčitou  

panu A. Š. 

Hlasování: PRO 15 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0  

 

13. Chodník u kostela na HB 

Realizace chodníku u kostela na Horní Bobrové byla již schválena na minulém zasedání zastupitelstva 

14 hlasy. Pan Šandera z Nové Vsi u NMNM vypracoval cenovou nabídku na realizaci. Cena díla 

celkem 669 300,84 Kč s DPH. Firma pana Šandery byla vybrána z důvodu velmi dobrých referencí 

prací u církevních památek. Proběhla již schůzka se zástupci farnosti a starosty z okolních obcí, 

všichni tento projekt podporují a jsou připravení jej i finančně podpořit. Po schválení cenové nabídky 

v ZM budeme psát na obce oficiální žádosti o podporu.  Opraven by měl být vstup do kostela, chodník 

z boku kostela a vchod do fary, ostatní opravy schodů budou hrazeny z prostředků církve.                                                                     

Návrh: Schválit cenovou nabídku na realizaci a objednat u firmy pana Šandery realizaci chodníku 

včetně žádostí ostatních obcí o finanční podporu. 

Usnesení: ZM schvaluje cenovou nabídku na realizaci a objednává u firmy pana Šandery realizaci 

chodníku včetně žádostí ostatních obcí o finanční podporu. 

Hlasování: PRO 14 PROTI 0 ZRDŽEL SE 1 (Smažil J.)  

 

14. MŠ oprava elektroinstalace 

Projekt je potřeba projít a zkonzultovat. Paní ředitelka vše vysvětlila. Nadále však projekt opravy 

elektroinstalace zůstává v řešení. 

Návrh: Vzít info o opravách v MŠ na vědomí 

 

 

 

 

 



15. Informace o investičních akcích:  

 

a) Dílna a sklad – dodavatel prací Firma Stylstav s. r. o., cena díla je 4 202 100, 00 Kč bez 

DPH, cena s DPH 5 084 541 Kč.  Smlouva o dílo byla podepsána a s realizací by se mělo začít 

do konce dubna, termín dokončení je 30.11.2024, zkolaudováno by mohlo být do koce roku. 

Autorský dozor bude vykonávat Ing. Martin Malý, technický dozor Ing. Filip Kudiovský. 

 

b) Oprava střechy č.150 – dodavatel prací GMJ spol. s. r. o., cena díla je 784 403,73 Kč bez 

DPH, cena s DPH 949 128,51 Kč. Smlouva o dílo je podepsaná, termín předpokládané 

realizace je srpen–září 2024, termín dokončení do 30.11.2024. Zde bude největší problém 

odstranění eternitových šablon a dozdění štítů. (Musí se domluvit se sousedy kvůli opravě 

štítu.) Zde by se mělo zastupitelstvo zamyslet nad opravou domu čp.150 dále, nachází se 

v blízkosti kulturních památek a omítka by zasloužila opravit, dále je nachystaná oprava 

zázemí pečovatelské služby a velmi urgentně se musí opravit byt, který užívá paní Roháčková.  

Předmět jednání pracovního zastupitelstva 

 

c) Stavba enviromentální učebny u ZŠ Bobrová – žádost o dotaci byla podána na IROP a 

projekt byl podpořen, tak dle požadavků IROP byla žádost finalizována, zítra (17.4.) budeme 

jednat s paní Lopaurovou ohledně vyhlášení výběrového řízení. 

 

d) Oprava zázemí hasičské zbrojnice – dodavatel prací pan Ivoš Melichar, Bobrová, cena díla 

včetně DPH 1 776 423,- Kč, termín realizace 1.9.2024 – v návaznosti na přidělení dotace – 

termín dokončení 30.5.2025. Žádost byla finalizována a bude čekat na přidělení dotace. 

Opraveno bude sociální zázemí a elektroinstalace. 

 

e) Oprava cesty ke hřišti a v Kapličkách na HB – minulý týden zde byl pan Sýs a provede 

nacenění oprav cest, nacenění provede ve dvou variantách – s povrchem z penetrace a 

povrchem z obalované směsi. Cesta u hřiště by měla být opravena od brány TJ až po hlavní 

silnici, cesta v Kapličkách bude navazovat od cesty u novostaveb a až po státní silnici, tam by 

měl být opraven i kanál. 

 

f) Informace k chodníku podél silnice II/360 – Ing. Pohanka na žádost obce zpracoval návrh, ke 

kterému bychom měli vznést podněty a připomínky, nebo jej schválit. Byli jsme za panem 

Řezníčkem, který v podstatě nemá k záměru vybudování chodníku námitky, bude však nutné 

za ním zajít s konkrétnějšími návrhy.  

Předmět jednání pracovního zastupitelstva 

 



Dále bych chtěla informovat, že zde byl Ing. Chalupa – statik, ten si prošel budovy č.47 a č.83 a 

prohlédnul střechu na MŠ, než vydá nějaké rozhodnutí, tak ještě potřebuje nahlédnout do projektové 

dokumentace, minulý týden jsme ho kontaktovali a slíbil, že se ozve.   

 

16. Žádost na podporu Dětského dne TJ Sokol 

Pan Miloš Srnský požádal o podporu akce Dětského dne, která se bude konat 01. 06. 2024. Finanční 

podpora by měla být na dva kusy skákacích hradů (1 ks skákací hrad, 1 ks skákací hrad se skluzavkou) 

– cca 9 000 Kč, občerstvení pro děti (párek, limonáda) – cca 5 000 Kč. Celkem tedy žádají o finanční 

podporu maximálně 15 000 Kč. 

Návrh: Schválit žádost TJ Sokol na finanční podporu Dětského dne 

Usnesení: ZM schvaluje žádost TJ Sokol na finanční podporu Dětského dne, konaného 01. 06. 2024 

do výše maximálně 15 000 Kč. 

  Hlasování: PRO 15 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0 

 

17. Diskuze k projednaným bodům: 

-  pí Straková – dotázala se na fotovoltaiky a elektroinstalaci na vodárně 

- Pracovní zastupitelstvo se bude konat 23. 04. 2024 v 16:00 hodin 

- p. Starý – zasílání zápisů z rad častěji (hned po skončení rady), aby zastupitelé byli lépe 

informováni o chodu obce 

- p. Mikišek – odměny radním/zastupitelům za mimořádnou činnost 

- pí Dostálová – pozemky za bytovkou 

- p. Caha – cena vývozu komunálního odpadu, vzhledem k situaci možnosti pořízení nových 

bio popelnic 

- Zvětšit zápisy ze zastupitelstva ve zpravodaji  

- pí Smutková – kontejner na bio odpad k cestě na Sádku 

- p. Růžička – dotaz na úklidový vůz, nepořádek u domu č.p. 169 – vyzvat pana Lukáše Petra 

- Kobr – poděkování celému zastupitelstvu za spolupráci, zmenšení počtu zastupitelů (do 

budoucna) – k zamyšlení 

- Kolik zbývá doplatit v úvěru městyse, kolik máme úvěr, proč je splátka 1,9 mil Kč – na 

pracovní zastupitelstvo 

 

18. Závěr  

 

Zapsala Mgr. Radka Limlová 

Dne 17. 04. 2024 

 

 


